



Divisionsledelsesmøde 7/1-2025

Fremmødte: Nikolaj, Thomas, Theresa, Loco og Mathilde

- a) Kommende arrangementer
 - i) Divisionsturnering
 - 1) Planlægningen er igang og oppe at køre. Der kunne godt have været flere hænder til planlægningen, det er Loco der har trukket det store træk igen, med hjælp fra Gizmo og Tenna der tager et dagsløb
 - 2) Der skal nytænkes en struktur for planlægningsgruppen og hvordan man får flere med i denne
 - ii) FAMINMIK / tilskud?
 - 1) Som udgangspunkt forsøger man at låne tørklæder ud til forældrene
 - 2) Egeskov betaler for de forældre der ikke kan låne et tørklæde med divisionsmærke på.
- b) Divisionsrådsmøde - Fælles ledermøde
 - i) Mad
 - 1) Vi finder mad udefra, nogle lækre sandwich og rigeligt. - Loco kigger nærmere
 - ii) Thomas tager kontakt til Rethinge og hører om vi kan afholde divisionsrådsmøde ved dem
 - iii) Beretning
 - 1) Kommer til at omhandle hjemmeside, en mulig fælles divisionsturnering, PL - kursus
 - iv) Udviklingsplan
 - 1) Theresa laver et udkast og sender ud
 - v) Valg
 - 1) Loco, Theresa og Cæcilie træder ud af divisionsledelsen - Dette skal nævnes i indkaldelse.
 - 2) Nikolaj tager fat i Simone og inviterer hende evt. med til et divisionsrådsmøde.
 - vi) Korpsledelsen
 - 1) Vi takker ja til at korpsledelsen gerne må komme forbi
 - vii) Fælleslederdag efterfølgende
 - 1) Vi lægger tid ind i programmet til erfaringsudveksling
 - 2) Vi prøver at finde en vi kan få ud til at snakke og fortælle om knob og tovværk.
 - 3) Thomas strikker noget oplæg sammen om træ, herunder kulsø, brandbarhed, osv.
- c) Besøg hos grupperne
 - i) Loco kontakter, Kerteminde, Ullerslev og Munkebo
- d) Sladder og andre vigtige ting
 - i) Næste møde afholdes d. 12 juni - Grøndals hytten